



Protokoll styrelsemöte S22 2019-10-08

Närvaro:	Emmy Edfors	Ordförande
	Noah Mayerhofer	Vice Ordförande
	Emil Wihlander	Skattmästare
	Oskar Damkjaer	Studierådsordförande
	Adina Borg	Informationsansvarig
	Hannes Lantz	Cafémästare
	Joel Jonsson	Näringslivsansvarig
	Julia Nolinder	Källarmästare
	Johannes Törnblom	Aktivitetsansvarig
	Jesper Graham	Sexmästare
	Fred Nordell	Överphös
	Ante Svärd Nilsson	Kårkontakt TLTH
	Marie Ask Uggla	
	Nils Stridbeck	
	Gabriel Sjöberg	
	Rasmus Andersson	
	Kasper Boye Frick	
	Albin Sverreson	

- §1 OFMÖ Ordförande Emmy Edfors förklarade mötet öppnat klockan 12:16.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Marie Ask Uggla
 - Nils Stridbeck
 - Gabriel Sjöberg
 - Rasmus Andersson
 - Kasper Boye Frick
 - Albin Sverreson
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Jesper Graham till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokollet:
- Protokoll styrelsemöte S17 2019-09-02



- Protokoll styrelsemöte S18 2019-09-09
 - Protokoll styrelsemöte S19 2019-09-16
 - Protokoll styrelsemöte S20 2019-09-23
- §7 Information från kåren
F1 Røj har temaslapp imorgon i Cornelis.
Det är nomineringsperiod till många poster på kåren just nu.
Felskickade Mecenatkort kan hämtas hos expeditionen på kåren.
- §8 Information PLCD
Oskar har blivit vald till ordinarie studentrepresenat i programledningen för C. Han har tidigare gått på deras möten men nu får han oficelt göra det.
- §9 Information från kollegierna
SRX har haft möte angående meritpoäng för sektionsengagemang till utbytesstudier. Tjänstemännen som administrerade meritpoängen tyckte poängen inte delades ut jämställt. De som myndighet tyckte därför inte det var lämpligt att dela ut meritpoäng för sektionsengagemang. Meritpoängen har inte heller gjort så stora skillnader i urvalet. De insåg i efterhand att de borde haft någon typ av övergångsperiod och tycker det var ett misstag att de inte införde det. De är öppna för förslag när det kommer till någon annan typ av ersättning för denna typ av engagemang. Ett exempel de gav var att på examensbeviset lägga till ett certifikat som beskriver vad personen har engagerat sig som. SRX kommer jobba vidare med det här om man har några åsikter kan man vända sig till Oskar Damkjaer.

Mötet diskuterade.

Gabriel Sjöberg ville speciellt uttrycka att han tycker förslaget om certifikat är usel.

Överlag tycker mötet att certifikatet inte gör stor nytta och att man isåfall borde ha någon annan typ av kompensation. Det bästa vore att ha kvar meritpoängen.
- §10 Ekonomisk status
Det ser bra ut. Vi har ungefär 750 000kr i likviditet.
- §11 Utskottsrapporter
Nästan alla har skrivit
- §12 Bokslut
En fjädedel av bokslutet för 2017 är klart 2018 är så gott som klart.
- §13 Omvärldsbevakning
Inget att rapportera.



- §14 Beslutsuppföljning Inget beslut att följa upp.
- §15 Entlediganden av funktionärer Ingen att entlediga.
- §16 Val av funktionärer Mötet **beslöt** att välja in följande funktionärer:
- Hugo Hildeman till Ljud- och Ljusansvarig
- §17 Meddelanden Det är spelkväll ikväll och kommer serveras pizza.
handlingarna till HTM1 kommer upp idag
Det är sektionspub imorgon
- §18 Övrigt Inget övrigt.
- §19 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:41.

Mötessekreterare	Mötesordförande	Justeras
Noah Mayerhofer Vice Ordförande	Emmy Edfors Ordförande	Jesper Grahm Sexmästare